
OBEC SLOVĚNICE
Slověnice 29, 257 26 Divišov

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
ZE DNE 25.10.2024 (č.4)

Přítomní zastupitelé: Bc. Anežka Kronusová, DiS., Lukáš Jedlička, Bc. Josef

Ehrenberger, Bronislava Sigmundová

Hosté: Regnerová, Měchurová, Mocová, Jeřábek, Knotková, Knotek, Gregor,

Hruška, Sigmund,

Předpokládaný program:

1. Prohlášení o usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání

2. Rozpočtové opatření č. 3

3. Volba inventarizační komise

4. Projednání plánu inventur

5. Informace z dílčího přezkoumání

6. Informace o dění v obci

7. Diskuze, závěr

Ad 1.

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva a konstatoval, že přítomní zastupitelé jsou

usnášeníschopný. Starosta určil jako zapisovatele Lukáše Jedličku a jako ověřovatele

Anežku Kronusovou a Bronislavu Sigmundovou. Dále Starosta navrhl zařazení bodu

na jednání rozpočtové opatření kvůli opravě kapličky

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
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Ad 2.

Starosta navrhl ke schválení rozpočtové opatření na opravu kapličky ve výši 100

000,-(rozp. opatření č.3)

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 3.

Starosta navrhl složení inventarizační komise v podobě: Předsedkyně: Anežka

Kronusová, členové: Martina Regnerová, Filip Sigmund

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 4.

Starosta předložil zastupitelstvu ke schválení plán inventur, které začnou 1.12.2024 a

končí 10.2.2025

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 5.

Starosta informoval přítomné o probíhajícím auditu, který ve své dílčí části dopadl

bez chyby.

Ad 6.

Starosta informoval přítomné o chystané uzavírce v obci Bílkovice (viz. vývěska) a o

pokračování v přípravě na zbudování veřejného osvětlení k domu č. 33. Dále

informoval o poškozené vozovce č. 113, která probíhá obcí a je znečištěna

přilepenými kusy asfaltu, celá věc byla předána vyšší autoritě. Do nádrže budou

znovu vráceny ryby a pro příští rok je v plánu na tento pozemek zavést elektřinu a
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zbudovat zahradní domek, který bude sloužit jako zázemí pro možné společenské

akce.

Ad 7. - Diskuze

Paní Knotková se dotázala starosty proč ještě není opravena střecha na přístřešku

vedle obecního úřadu, když se již investovalo do opravy interiéru budovy. Starosta

odpověděl, že nejde dělat vše naráz a interiéry se opravovaly na rychlo před volbami,

aby místnost byla včas připravena, na opravě přístřešku se začne pracovat co nejdříve

to půjde. Dále paní Knotková upozornila, že obecní dětské hřiště není oplocené a

hrozí pád dětí do ústí potoka, který sousedí s hřištěm. Starosta odpověděl, že hřiště

stojí na svém místě již od roku 2008 a žádná předchozí vláda v obci situaci neřešila a

ani k tomu nebyla vyzvána, ale že vedení obce prověří případnou normu na oplocení

hřiště a v případě nutnosti bude plot zbudován. Dále paní Mocová upozornila na

dosud nevytěžené suché smrky ve stráni směrem od obce k potoku Chotýšanka. Stav

lesa bude prověřen a popřípadě bude nařízena těžba.

Starosta ukončil zasedání v 19:20

Ve Slověnicích dne 1.11. 2024 v 16:30 hod.

Přílohy zápisu:

1. Rozpočtové opatření č. 3

Zapsal: Lukáš Jedlička

Ověřil: Anežka Kronusová …………………………….
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Bronislava Sigmundová …………………………….

Vyvěšeno na úřední desce dne: 1.11.2024

Sejmuto z úřední desky dne: ……………
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